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Redactioneel

Wat een mooie baan
Wat een mooie baan. Hoe vaak hebben we dit nu al gehoord de 
laatste maanden. Zowel van onze leden als van onze gasten. De baan 
wordt nu zelfs nog verder verfraaid.  

Maar dan schrik je dat de inspanningen van de leden van onze wedstrijdcommissie niet 
worden beloond. Zelfs gingen enkele wedstrijden niet door wegens gebrek aan belangstel-
ling. Wat is het geval? We wachten meestal tot het tijdstip waarop de inschrijving wordt 
gesloten, kijken naar de weersverwachting en bepalen dan of we inschrijven. Ja, maar niets 
is zo veranderlijk als het weer. Uiteindelijk kan het mee- of tegenvallen. Enkele jaren geleden 
was het nog anders. We schreven zo snel mogelijk in, omdat je anders het risico liep dat je op 
de reservelijst kwam. Daar moeten we naar terug. Bij de mooiste stadsbaan van Nederland, 
mét de A-status, hoort een groot deelnemersveld bij onze wedstrijden.

Dat moet de uitdaging worden voor alle leden in 2017. Niet alleen veel gezondheid en voor-
spoed voor ieder lid in het nieuwe jaar, maar ook veel gezelligheid en sportief genoegen bij de 
vele door de wedstrijdcommissie georganiseerde activiteiten. Kom op zeg, we zijn erbij.  

Fons Jacobs,  
voorzitter redactiecommissie

Sponsoren
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Voorwoord van de voorzitter

Het jaar 2016 is voorbij
Het jaar 2016 is voorbij en wekijken terug op eenbewogen jaar in de geschiedenis 
van onze golfclub. Een jaar waarin we onze baanuitbreiding hebben kunnen 
realiseren en dit feit begin oktober gevierd hebben met een geweldig feest. Ik heb de 
baanuitbreidingcommissie onder leiding van Wim van der Westerloal diverse keren 
bedankt en we hebben nu inderdaad “de mooiste stadsgolfbaan van Brabant’.

Tijdens de laatste ledenvergadering op 28 november werden we door de 
Nederlandse Golf Federatie verrast met de A-status voor onze baan en 
onze club. De kroon op het werk, waar we allemaal trots op mogen zijn. 
2016 was geen gemakkelijk jaar. Onze baan was maar beperkt bespeel-
baar, waardoor de aanwas van nieuwe leden stagneerde en de greenfee-
omzet daalde. Dat gaf natuurlijk druk op onze financiën. Maar zoals pen-
ningmeester Willem van Zantvoort in de ALV van november vaststelde: 

“We zijn nog steeds een gezonde club en de zaken zijn onder controle”.
In 2016 hebben we ook afscheid moeten nemen van Gijs en Iris Verstappen. 
Helaas waren de financiële problemen te groot. We zijn verheugd dat we 
deze zaak,samen met hen, goed hebben kunnen oplossen en gelukkig 
heeft Gijs weer werk gevonden in de horeca. Tijdens de nieuwjaarsbij-
eenkomst hebben we Gijs en Iris bedankt voor hun jarenlange inzet voor 
onze golfclub en de klok op de baan zal een blijvende herinnering zijn aan 
onze banden met de familie Verstappen. Ook wil ik alle leden nogmaals 
bedanken voor hun medewerking tijdens de baanreconstructie. Velen zijn 
trouw gebleven aan onze club en ik denk dat we daarom de toekomst van 
de Helmondse Golfclub met vertrouwen te gemoed kunnen zien.

2017
De winter staat voor de deur en onze baan zal nog op diverse plaatsen 
worden afgewerkt.Zoals al diverse malen is aangegeven zijn de fair-
ways en de aanplant nog kwetsbaar. Ik wil u allen nogmaals vragen 
hier rekening mee te houden. Dit jaar hopen we te beginnen met het 
uitbreiden van onze lockerruimten. De plannen en de aanvraag voor de 
diverse vergunningen zijn in de maak. We hopen zo,in de loop van 2017, 
het serviceniveau naar onze leden te kunnen verhogen. Ook zal worden 
geprobeerd onze horecavoorziening verder aan te pakken, zodat we weer 
uitgebreid kunnen genieten van de gezellige sfeer in ons clubhuis. Onze 
horecacommissie onder leiding van Dieke Sengers werkt daar hard aan. 
Zoals gebruikelijk zal op zondag 8 januari om 16.00 uur weer onze 
traditionele en gezellige nieuwjaarsbijeenkomst worden georganiseerd, 
waarvoor ik u allen van harte wil uitnodigen. Bij deze gelegenheid is het 
voor mij altijd weer een eer om de Golfster en Golfer van het jaar bekend 
te mogen maken en ik hoop dan met u het glas te mogen heffen op de 
gezondheid van de Helmondse Golfclub ‘Overbrug’, haar leden en op de 
toekomst van onze prachtige baan. 

Uw voorzitter, 
Mario Janssen

Een droevige boodschap:

Bep Verstappen is niet meer 
We kunnen ons het nauwelijks 
voorstellen. Bep, die zolang bij 
onze golfclub hoorde. Die zolang, 
zolang als het kon, meedeed 
met de Damesochtend op dins-
dag. En ook toen het golfen haar 
toch wat teveel werd, altijd weer 
enthousiast meedeed met de 
golf/bridge-middagen. 

Wij kennen Bep al heel lang, ook al toen op deze zelfde plaats de 
hockeyvelden van HMHC lagen. Bep - die daar de moeder van de 
mini’s werd genoemd - en ook werkelijk de moeder van de mini’s 
was. Met overgave!

Later ging Bep golfen. Natuurlijk werd zij niet meer een topgolfster, 
maar ze vond de gezelligheid die erbij hoorde belangrijk genoeg om 
mee te doen. Bep met een goed ontwikkeld gevoel voor humor en 
in staat een discussie ad rem te beïnvloeden. Bep kon relativeren, 
ze was toegankelijk voor iedereen en had aandacht voor andere 
mensen. Oprechte aandacht. 

Door omstandigheden was ze vaak op de golfbaan. Hans was er 
immers jarenlang voorzitter en bovendien kwamen Gijs en Iris daar 
de horeca verzorgen. Dan bestaat een heel deel van je bestaan op 
HGC. Een borreltje, een hapje, hoe gezellig kun je het daar hebben 
met familie en vrienden.

Bep was een tevreden vrouw en dat kon ze ook zijn. Ze was omge-
ven door warme en fantastische mantelzorg van haar kinderen 
en kleinkinderen toen dat nodig was en zij wist dat te waarderen.

Wij hebben afscheid van Bep genomen. We zullen haar missen. 
Een lieve, leuke, spontane en hartelijke vrouw. Bep, fijn dat we je 
hebben gekend! We zullen je niet vergeten.

Voor de kinderen en kleinkinderen: wees er trots op dat zij jullie 
Moeder en Oma was!

Namens de Damesochtend op dinsdag,  
Frida de Jager
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Geef door die pen

Antonie Fransen 
uit Nuenen 
Dank je wel Leon voor het doorgeven van de pen. Ik 
lees deze bijdragen altijd graag en dan mag je opeens 
zelf aan de bak.

Ik ben Antonie Fransen uit Nuenen. Eind jaren 90 van de vorige eeuw kwa-
men enkele leden van het veteranenvoetbal van de RKSV Nuenen op het 
lumineuze idee om golflessen te gaan halen op de plaatselijke golfbaan. 
Wij kregen groepsgewijze les van ene Jacob Tier, een Amsterdammer 
die in Portugal een aantal jaren aan voornamelijk Duitse toeristen het 
golfspel heeft bijgebracht, wat we in zijn methodes wel enigszins kon-
den herkennen. In 2000 mijn GVB gehaald, toen nog in Sevenum. Je wilt 
dan ook ergens gaan golfen, maar we zaten toen midden in de tijd van 
giga-wachtlijsten. 

Op De Gulbergen in Nuenen zou plaatsnemen op de wachtlijst, volgens de 
ledenadministratie daar, geen zin hebben omdat de wachttijd van die lijst 
meer dan vijf jaar inhield. Met een kennis uit Helmond een aantal keren 
op HGC ‘Overbrug’ gespeeld, van Sander les gehad en in 2001 had het 
toenmalige bestuur de euvele moed om, zonder de benodigde toestem-
ming van de ALV, een aantal nieuwe leden ‘met beperkt speelrecht’ toe 
te laten. We mochten niet aan wedstrijden meedoen en ook niet op de 
drukke uren de baan in. Een volgende ALV torpedeerde deze bestuurlijke 
actie, maar de aangenomen (13?) aspirant leden mochten blijven. Ik heb 
sindsdien ook geen enkele aandrang gevoeld om elders te gaan golfen, 
ook al is mijn vrouw wel lid op De Gulbergen. Ik speel er wel eens en doe 
daar wel vrijwilligerswerk tijdens het Gulbergen Jeugd Open. 

In Nuenen ben ik onderdeel van een vriendenclub met de naam 
ParTeeTime, waarmee we elke maand op een woensdag een wedstrijd 
afwerken voor een jaarklassement. Behalve ik zijn de overige tien leden 
wel bloedfanatiek en het gaat dan ook (weliswaar vriendelijk) met het 
mes op tafel op een aansprekende course binnen een straal van 100 km. 
Na afloop wordt gezamenlijk en (in de buurt van) Nuenen ergens gegeten. 
Elke september gaan we een aantal dagen op tournee en de laatste jaren 
is dit steevast op de banen rond Marbella, vanwege de ruime keus, het 
mooie weer en uiteraard de plaatselijke gezelligheid. Een keer, toen nog 
in Pals, heb ik het Spanjeklassement mogen winnen.

Je leert op de club een aantal mensen kennen en daaruit ontstaat een 
clubje, waarmee je regelmatig speelt. In tegenstelling tot Leon, die zich 
razend snel ontwikkelde, mede door lessen, veel oefenen en vooral 
meedoen aan wedstrijden en competitie, ben ik een recreatiespeler pur 
sang met een handicap die niet veel naar beneden gaat. Je ziet dan ook 
in mijn actiefoto veel minder dynamiek dan die van uw vorige columnist. 
Door de jaren heen hebben we een redelijk vaste ploeg met onder andere 

Jan van Hout, Nol Geeven, Martin Lintermans, Hans van de Westerlo, Fred 
van Dongen, Leon, Frans Hermans, Hein Gruijters en wie er op dat tijdstip 
eventueel ook mee wil spelen als we de wei in trekken.

In het weekend 18 holes; 9 holes zaterdags tegen ‘happy hour’ en 9 
holes op zondagmorgen vroeg, voor de muziek uit en dan aan de koffie. 
De laatste jaren is hier vaak de dinsdagmiddag bij gekomen, tenzij een 
werkafspraak hier roet in het eten gooit. Het was in de zomer afzien op ons 
interim baantje, maar het uiteindelijke resultaat van de nieuwe baan mag 
er zijn! Van de ons bezoekende competitiespelers zullen we kwalificatie 
als ‘Mickey Mouse baantje’ denk ik niet meer horen. 

Kortom, een tevreden recreatie speler, die wel weer nodig bij Sandy moet 
gaan lessen en die de pen graag overdoet aan Martin Lintermans. 

Antonie Fransen

Antonie in actie!
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Door de baan… 

Nieuws van de baancommissaris
De dagen worden korter en de bladeren aan de bomen 
zijn bijna helemaal verdwenen. De herfst is in volle 
gang; de winter in aantocht? In dit jaargetijde ziet 
de baan er weer heel anders uit en worden er weer 
plaatsen zichtbaar waarvan je vergeten was dat ze er 
waren. De ‘nieuwe’ baan ligt er prachtig bij. 

Inmiddels zijn de wintergreens gereed en wanneer de eerste vorst zich 
aandoet, kunnen ze in gebruik worden genomen. Zolang het weer het 
toelaat blijven we spelen op zomergreens en zal de baan ‘Qualifying’ zijn. 
Er blijkt enige discussie gaande hoe te handelen bij het aanwezig zijn 
van wintergreens. Kort gezegd komt het er op neer dat alleen de green 
is verplaatst in verband met de kwetsbaarheid van de zomergreens. De 
manier van uitholen blijft dus hetzelfde, gewoon uitholen met de vlag 
eruit, zoals je dat ook doet op de zomergreen (dus NIET uitholen met 
de vlag erin, NIET oprapen binnen één meter met een slag erbij, NIET 
oprapen binnen één stoklengte met een slag erbij of een andere vinding, 
maar gewoon uitholen).

De plaatsing van sommige wintergreens, die op dit moment niet op een 
logische plaats lijken te liggen, roept eveneens discussie op. Normaliter 
wordt een wintergreen aangelegd op de voorgreen. Bij de recente recon-
structie van de baan is bij veel greens een geheel nieuwe voorgreen inge-
zaaid. Om deze nieuwe voorgreens te ontzien is er dit jaar voor gekozen 
om voor de huidige wintergreens gebruik te maken van de bestaande 
tijdelijke greens zoals die zijn gebruikt tijdens de reconstructie. Volgende 
jaar worden de wintergreens zo veel als mogelijk gesitueerd op de voor-
green van een hole.

Tijdens de wintermaanden zullen de plantvakken en bomen onderhanden 
worden genomen. 

Baanuitbreiding
Het afgelopen jaar heeft de baan in het teken gestaan van een ingrijpende 
reconstructie. Maar zoals al eerder gezegd: “wie mooi wil zijn, moet pijn 
lijden”. We hebben er iets prachtigs voor teruggekregen; iets waar we de 
komende decennia mee vooruit kunnen.

Afgelopen weken zijn op diverse plaatsen in de baan bomen, struiken en 
plantvakken aangelegd. Ik wil de diverse schenkers nogmaals hartelijk 
danken voor hun gulle bijdragen. Op de website zullen de schenkers nog 
onder de aandacht worden gebracht. Daarnaast zijn op diverse plaatsen, 
met name langs de Aarle Rixtelseweg, verharde paden aangelegd.

Voor zolang het weer het toelaat wens ik u allen nog veel golfplezier toe. 
Tenslotte wil ik u, namens de Baancommissie en het hele uitvoerings-
team, prettige feestdagen en een goed, gezond en voorspoedig 2017 
toewensen. 

Wim van de Westerlo 
Baancommissaris
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Wat ons verder nog ter ore kwam
Buggy weg…                        
Fons Crooimans moest tijdens de heren-
ochtend van 27 0oktober de wedstrijd even 
onderbreken om naar het clubhuis te gaan. 
Hij parkeerde zijn buggy op het pad bij de 
doorgang naar hole 3. Bij terugkomst was 
de buggy weg... De flightgenoten bleken de 
buggy niet te hebben meegenomen, maar 
waar was de buggy dan wél?

De flight met Hans Manders, Piet Korenman 
en Toon Geerts kwam langs, op weg naar hole 
3. Meezoekend zagen zij de buggy in de diepe 
sloot liggen. Het pad heeft een geringe helling 
en de buggy was op drie wielen spontaan gaan 
rijden. Hans, Piet en Toon hielpen Fons van de 
wal in de sloot, waarna hij zelf, zittend in die 
sloot, de buggy weer overeind kon krijgen. Het 
was een vervelend voorval voor Fons, maar 
zo’n voorval laat ook weer zien dat we als golf-
vrienden graag bereid zijn om elkaar te helpen.
We hebben er toch ook hartelijk om gelachen 
en Fons van een droge deken voorzien.

Op de foto zien we hoe Fons met vereende 
krachten, compleet met buggy, weer op de 
kant word geholpen. Buggy parkeren? Rem 
er op! 

Toon Geerts

Een troosteloze dag?
Dinsdag 15 november, Damesochtend.De 
voorspellingen zijn niet best: het belooft een 
druilerige dag te worden. Het aantal dames 
dat de uitdaging aandurft is beperkt, maar 
vol goede moed naar ‘Overbrug’ gekomen. 
We hebben trek in koffie! Helaas, het perso-
neel van Tien blijkt door ziekte afwezig.

Maar wat een geluk: we worden hartelijk ont-
vangen door caddiemaster Paul Smeijers. Hij 
schuift stoelen aan en zorgt voor een heerlijk 
kopje koffie in ‘zijn’ kamer. De flights worden 
samengesteld en de kaarten verdeeld.
We vertrekken naar de verschillende holes. 
Ondertussen begint het steeds harder te mie-
zeren. Het is mistig en grijs, een troosteloze dag! 
Geen zonnetje te bekennen, maar wat een ver-
rassing...
Na zeven holes komt de caddiemaster ons een 
heerlijk kopje thee brengen!
Paul, het weer kon je voor ons niet veranderen, 
maar wij willen je van harte bedanken voor de 
goede zorgen. Het was geweldig! 

Margreet Crooymans, Maria Vernooy  
en Frida de Jager

Een waarschuwing!     
Zaterdagmorgen, zoals elke week, gaan we 
met ons vaste groepje golfen. Deze keer 

‘maar’ 9 holes, omdat we vanwege het weer 
wat later starten. We spelen met twee 
flights, eentje met drie mannen en eentje 
met drie vrouwen. We hebben, na enig zoe-
ken waar welke afslag ook weer is, vijf holes 
achter de rug en genieten van deze fantas-
tische, voor ons nog steeds nieuwe baan.

En dan komen we aan op hole 6, met de 
eiland-green, omringd door heel veel en diep 
water en waar Jan zijn kar eventjes parkeert, 
maar toch net niet goed genoeg op de rem zet 
waardoor die spontaan aan de wandel gaat 
(die kar dus). Ik zie het een hole verder op de 
afslag gebeuren en kan met geschreeuw de 
heren waarschuwen dat die kar zijn eigen gang 
gaat. Jan er achteraan maar te haastig, strui-
kelt en valt plat op zijn gezicht, je ziet gelukkig 
gelijk dat er niets gebroken is, dus kom op, er 
valt nog veel te redden!
Gerrit, behulpzaam als altijd, wil een sprintje 
trekken, maar Gerrit is ook niet meer de Gerrit 
van vroeger en blijkt niet meer in staat die kar 
in te halen, die toch alsmaar dreigender naar 
de waterkant rijdt. Maar gelukkig, daar komt 
golfer nummer drie aan en Frank springt over 
Jan heen, spurt Gerrit voorbij, het lijkt heel wat, 

maar helaas ook hij komt te laat. Frank zit van 
ons allen nog het dichtst bij de 18, maar deze 
sprint laat zien dat ook hij die leeftijd al heel 
lang achter zich heeft gelaten.
De kar met tas (en wat zit daar dan ineens veel 
in wat allemaal nat kan worden en dat ook 
écht wordt) ligt al onder water met treiterend 
doordraaiende wielen. In zijn toch nog jeugdige 
overmoed duikt Frank het water in om de kar 
te redden en wordt direct net zo ondergedom-
peld als kar en tas. Na deze heldendaad moet 
hij ook nog weer uit die gracht klimmen en die 
zware kar moet ook nog mee, Wat je toch voor 
je vrienden over hebt! 

Ik moet ondertussen snel mijn telefoon in mijn 
golftas zoeken om dit avontuur vast te leggen 
en hier is dan de foto, maar wél toen iedereen 
al aan de gang was om alles weer op het droge 
te krijgen. Frank bezig om Jan zijn kar uit het 
water te trekken en Gerrit en Jan zeulend met 
Jan zijn kletsnatte en loodzware golftas. 
En dan denk je voorzichtig: hoe vertel ik aan 
mijn vrienden, familie en kennissen dat HGC 
‘Overbrug’ de mooiste golfbaan van Brabant 
is geworden?  

Frida de Jager

Wat een fantastische club!
Vandaag, zondag 16 oktober, was er de 
Openingswedstrijd. Een zondag met schit-
terend weer en een overvolle baan, vanaf 
negen uur al. Pas na drieën gingen anderen 
dan de wedstrijdgolfers de baan in. Ook wij, 
Mieke en Willie van de Kerkhof en onder-
getekende.

Het is echt een feest om over de nieuwe baan 
te mogen lopen. Iedereen geniet met volle 
teugen en de sfeer is geweldig. Toen wij tegen 
half zeven op hole negen langs het terras 
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kwamen, was het daar natuurlijk bomvol, goed van bier en wijn en 
luidruchtig. Enkele genieters zagen ons langs komen en riepen spon-
taan Fore. Plotseling was het hele terras doodstil! Willie was aan slag 
en maakte een mooie slag richting green. Applaus van het terras. En 
wij konden spontaan dankjulliewel terug roepen. En men feestte verder. 
Zoiets lijkt me bij De Eindhovensche of De Kennemer onmogelijk. Onze 
dag was gemaakt. 

Hartelijke groeten, Herman Gosefoort

Eerste hole-in-one op de nieuwe baan      
Therris van de Westerlo heeft tijdens de 
Soos wedstrijd van zondag 11 december de 
eerste hole-in-one gemaakt op hole 6.

Tot ieders verbazing verdween de bal in de 
hole, een puike prestatie, zeker omdat zij de 
dag ervoor Sara had gezien. Tevens wint Therris 
hierdoor de prijs, beschikbaar gesteld door Ruud 
Bouwma: een fles Schrobbelaar voor de eerste 
officiële hole-in-one.
Proficiat! 

De wedstrijdleiding van de Soos

Wijnhuis Helmond: voor al uw wij-
nen en (non)alcoholische dranken.

Als u van plan bent een feest te geven,  
dan bent u bij ons aan het goede adres.  
Wij voorzien uw gehele feest van drank,  

taps en eventuele tafels en stoelen!

Tevens verzorgen wij uw relatiegeschenken, 
deze kunt u zelf samenstellen of u kunt een 

keuze maken uit het al bestaande assortiment.

Bezoek onze internetsite voor meer informatie: 
www.wijnhuis-helmond.nl

Of kom eens langs!

Hurksestraat 9
5701 GX Helmond

Tel. (0492) 53 82 60
Fax. (0492) 57 40 06

w w w . h e l m o n d - p r e c i s i e . n l    v e r k o o p @ h e l m o n d - p r e c i s i e . n l
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Golfregels: blijf er mee bezig

‘Golfen als ’n Gentleman’
In de afgelopen maanden hebben we als golfers nogal moeten 
improviseren op tijdelijke holes en door wisselende omstandigheden. 
Hierdoor is bij nogal wat golfers de concentratie op het naleven van de 
gedragsregels (golfregels en etiquette) wellicht wat weggeëbd. 

Nu de nieuwe baan klaar is, wordt het tijd om ons opnieuw weer te 
concentreren op gedragsregels, die een vlot, veilig en eerlijk verloop van 
een golfwedstrijd mogelijk maken en tevens bescherming bieden aan de 
mooie natuur in de baan. Die uitzonderlijk natuur werd tijdens de opening 
van de nieuwe baan, eveneens door burgemeester mevrouw Blanksma 
geroemd. Deze gedragsregels gelden voor alle golfers, ook al spelen ze 
louter voor hun plezier. Bedenk daarbij ook dat de aantrekkelijkheid van 
onze baan voor de (broodnodige) greenfee-ers mede wordt bepaald door 
het gedrag in de baan van onze eigen leden.

Daarom graag nog eens aandacht voor het boekje ‘Golfregels’ van de NGF, 
waarin alles over regels en etiquette is beschreven en dat elke golfer in 
zijn tas behoort te hebben. Lees het nog eens door. Jaren geleden deed 
in de club een concept de ronde van ‘Gedragsregels Helmondse Golfclub 
Overbrug’. Misschien nu een moment om deze nog eens onder de loep 
te nemen en te verspreiden. In dit concept kwamen onder andere de 
veiligheid, de zorg voor de baan en haar natuur en het speeltempo aan 
de orde. Met name speeltempo wint aan actualiteit als naar verwachting 
het aantal leden én het aantal greenfee-ers gaat toenemen. Daarom hier 
nog wat meer aandacht hiervoor.

Speeltempo 
Het tempo van spelen kan verschillen per flight, afhankelijk van aantal 
spelers, hun golfvaardigheidsniveau en eventueel ander oponthoud 
zoals ballen zoeken. In geval van meerdere flights achter elkaar kan een 
probleem ontstaan wanneer een langzamere flight voor u zit die de zaak 
ophoudt. Indien dat het geval is, probeer dan met gebaren of roepen aan 
te geven dat u graag wilt passeren. Lukt dat niet meteen, wacht dan in 
elk geval nog bij elke volgende slag tot uw voorgangers buiten bereik zijn. 
Gedraag u niet, analoog aan het verkeer, als een ‘bumperklever’ die de 
voorgaande partij op de hielen zit om tempo te kunnen maken. Een slag 
op de hielen van de voorgangers als waarschuwingssignaal schiet vaak 
zijn doel voorbij en is eerder frustrerend dan meewerkend.
Daarentegen wordt van de voorgaande flight verwacht (zelfs een plicht) 
dat ze bij een toenemende achterstand op de flight voor hen, de flight 
direct achter hen, onverlet het aantal spelers in die flight, doorlaat. De 
voorgaanden moeten daarvoor meeleven met wat achter hen gebeurd. 
Indien opportuun dienen ze zo snel mogelijk een doorlaatsignaal geven 
aan de achterop komende flight en niet eerst vijf minuten wachten voor 
zoeken naar een bal. Tempo gaat voor de bal!! Waar komt overigens die 
merkwaardige norm van vijf minuten mogen zoeken, waarop sommigen 
zich beroepen, vandaan? 

Voorkom wederzijdse beschuldigingen bij twijfelgevallen of als er sprake 
is van een misverstand. Denk daarbij aan de historische uitspraak van de 
beroemde golfer Phil Mickelson: ‘The object of golf is not just to win. 
It is to play like a gentleman, and win’. 

Regelneef

Als enige gebrouwen
met zuiver mineraalwater.

L I E S H O U T  H O L L A N D

Alcohol onder de 16, natuurlijk niet

9
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De smaak van

In deze versie van ‘de smaak van JUIST!’ staan we stil bij een traditionele vorm van ijs maken.

Parfait, ook semifreddo of stilstaand ijs genoemd, is ijs dat zonder te 
roeren wordt bevroren (dus zonder gebruik van een ijsmachine). Een 
parfait bestaat uit eierdooiers, suiker, een smaakstof (bijvoorbeeld 
fruitpulp of chocolade) en slagroom. In de klassieke bereiding worden 
de eidooiers met de suiker (in een heet waterbad) tot crème opgeklopt 
en vervolgens worden de smaakmakers en de slagroom (en eventueel 
opgeklopte eiwitten) eronder geroerd. De bereide samenstelling wordt 
gegoten in een vorm en daarin bevroren. Het hoge gehalte aan lecithine 
(eidooier) en vet (room) en de lucht zorgt voor de stevige structuur met 
slechts kleine ijskristallen.

 

Chocoladeparfait
Ingrediënten:

 ½ 6 eidooiers,
 ½ 150 gram suiker,
 ½ 6 dl rodevruchtenthee (getrokken in melk),
 ½ 300 gram donkere chocolade (goede kwaliteit),
 ½ 6 dl slagroom,
 ½ 10 gelatineblaadjes 

Doe de eidooiers in een steelpannetje en roer de suiker erdoor. Klop op 
tot een lichtgele, schuimige massa tot de suiker is opgelost. Roer de 
helft van de thee erdoor. Zet het pannetje in een grotere pan met kokend 
water en verwarm onder voortdurend roeren tot 82°C (gebruik thermo-
meter indien je weinig ervaring hebt). Plaats in een kom met ijswater om 
de binding al blijvende roerend te stabiliseren. Roer de stukjes chocolade 
door de rest van de thee samen met de in koud water geweekte gelatine-
blaadjes. Roer de tot yoghurtdikte opgeklopte slagroom erdoorheen als 
de parfait lauw is geworden (koeler dan lichaamstemperatuur). Bedek 
de binnenkant van een vorm met plasticfolie. Doe de parfaitmassa in 
de vorm en zet vijf uur in de vriezer. 

JUIST!

Indoor Golf
Op een Sports Coach Golfsimulator

´´werelds meest nauwkeurige simulators...´´

Arkweg 3-17 | Mierlo | 0492 67 88 80 | www.debrugactive.nl

De high-speed-camera 
technologie meet de baan 
van de swing, slagkracht 
en de balvlucht. Dit zorgt 

voor een ongelooflijk 
realitische golfervaring 

voor zowel beginnend als 
gevorderd speler.  

Onbeperktabonnement€ 35,00per maand

De beste

oplossing

voor slecht

weer!

Intro Actie!
501 korting op 1 uur Indoor Golf
bij inlevering van deze coupon!

Naam: ........................................................

Adres: ........................................................

Postcode: ............. Plaats: ..........................

Tel nr: .......................................................

Email: ........................................................
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Nieuws van de Pro

Drie cruciale slagen 
op de nieuwe baan 
In de vorige Evergreen heb ik de driver behandeld, nu de slag 
met de wedge naar de green.

Het lukt mij ook niet om iedere keer op dezelfde afstand van de vlag te liggen. 
Als eerste moet je ervoor zorgen dat je alle afstanden weet voor je lobwedge, 
sandwedge en pitchingwedge. Deze afstanden zijn bij de dames korter dan bij de 
heren, maar in ieder geval onder of rond de 100 meter. Soms zijn de afstanden 
iets meer of iets minder.

Normaal speel je deze clubs met de balpositie in het midden en een volle swing. 
Moet ik wat verder slaan dan me lief is, dan speel ik de bal iets terug in mijn stand 
(meer naar de rechtervoet) en kom daardoor steiler in de bal, overswing is uit den 
boze. Dan maak je een driekwart swing. De kortere swing geeft een lagere balvlucht 
met meer rol na de landing (geschikt als de vlag achter op de green staat).
Is de afstand iets korter, maak je weliswaar een volle swing, maar met minder 
snelheid, hierdoor krijg je een hoge, zachte bal met iets minder afstand. Balpositie 
in het midden. Ik zou zeggen, probeer het een keer uit. 

Succes, Sandy

Winteraanbieding 
8 lessen 6 betalen

of
12 lessen 9 betalen

Voorwaarden:
 ½ Alleen in de periode november tot en met maart
 ½ Het totale bedrag bij de eerste les betalen
 ½ Men kan zelf de lessen inboeken

Weth. den Oudenstraat 3    Helmond    0492-522931    info@vandenheuvelbouw.nl

www.vandenheuvelbouw.nl
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Door de baan… 

Over paddenstoelen, die als 
paddenstoelen uit de grond schieten
Het najaar is de tijd voor paddenstoelen. Evenwel dit najaar was het erg 
droog, dus er waren bijna geen paddenstoelen te spotten, totdat half 
oktober de regens kwamen. De paddenstoelen schoten daarna uit de 
grond, soms in 1 nacht (volgens de boekjes), zoals de foto ś laten zien.

Kenmerken
Wat wij bovengronds als paddenstoelen 
waarnemen zijn de vruchtlichamen van een 
ondergronds schimmeldradennetwerk. Deze 
vruchtlichamen of paddenstoelen zijn te ver-
gelijken met de vruchten van bloesemende 
bomen, zoals een appel aan een appelboom. De 
eigenlijke paddenstoel leeft onder de grond en 
bestaat uit een netwerk van schimmeldraden, 
dat vaak meterslang in de bodem doorwoekert. 
De vruchtlichamen, de waarneembare padden-
stoelen dus, leveren miljarden tot biljoenen spo-
ren, via welke de paddenstoel zich voortplant.
Uitgaande van een kiemende spore breidt 
het schimmelnetwerk zich soms regelmatig, 
kringvormig uit, waardoor een stralenkrans van 
ondergrondse schimmeldraden ontstaat. Als er 
dan op een gunstig moment vruchtlichamen 
worden gevormd dan staan deze in een kring; 
de zogenaamde heksenkring, met een door-
snede van 1 tot 8 meter. Vroeger  dacht men 
dat heksen hier hun nachtelijke danspartijen 
hielden, vandaar de naam heksenkringen .

Paddenstoelen komen voor in een groot aantal 
soorten, sommige zijn lekker eetbaar, zoals 
de cantharel of eekhoorntjesbrood, sommige 
smakeloos of bitter, sommige zijn giftig zoals 
de groene knolamaniet en zijn soortgenoot de 
vliegenzwam. Let dus goed op bij het plukken 
en leer van ervaren paddenstoelplukkers de 
soorten onderscheiden. Elk jaar komen er in 
Nederland wel enkele vergiftigingen voor na het 
eten van zelf geplukte paddenstoelen. Vooral 
de groene knolamaniet is in dit opzicht berucht. 
Het verhaal van een zilveren lepeltje meekoken, 
welk lepeltje dan zwart zou worden bij giftig-
heid van de paddenstoel, is een fabeltje. Ook 
andere volkse tests geven geen onderscheid 
tussen giftig en niet-giftig .    

Twee paddenstoelen die 
gedijen op onze baan
De vliegenzwam (Latijnse naam Amanita 
muscaria). De fraaie en makkelijk herkenbare 
vliegenzwam is giftig vanwege zijn inhoudsstof-
fen, die voor opwindingstoestanden en zinsbe-

goochelingen kunnen zorgen, ofwel de soort is 
hallucinogeen, waardoor je na inname “ze ziet 
vliegen“. Kan ook zijn dat de zwam zijn naam 
ontleent aan de (vliegen-)stippen op zijn hoed 
of aan het feit dat een aftreksel van de padden-
stoel als bestrijdingsmiddel tegen vliegen werd 
gebruikt? Het Latijnse woord musca  betekent 
overigens vlieg.

In Noord-Azië en in het hoge noorden van 
Europa werd/wordt de vliegenzwam door de 
inheemse nomadenvolken gegeten om een roes 
op te wekken. Ook rendieren eten de zwam om 
deze reden graag. Iets soortgelijks geldt/gold 
voor indianen in Noord- en Midden-Amerika. 
De zwam groeit vooral in de buurt van berken, 
maar ook wel in de buurt van andere loof- en 
naaldbomen. De vliegenzwam behoort tot de 
groep van de plaatjeszwammen, met radiair 
geplaatste lamellen of plaatjes onder de hoed. 

Het Eekhoorntjesbrood (Latijnse naam Boletus 
edulis). Deze  zwam behoort tot de zogenaam-
de buisjeszwammen, dat wil zeggen onder de 
hoed zijn talrijke loodrecht naar boven lopende 
kanaaltjes of buisjes waarneembaar. Het is een 
van de lekkerste eetbare paddenstoelen, welke 
al door de Romeinen als een waardevol voe-
dingsmiddel werd beschouwd. Eetbare pad-

Vliegenzwam Eekhoorntjesbrood
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denstoelen hebben o.a. een hoog eiwitgehalte 
en vormen een waardevolle  en smakelijke 
aanvulling van de keuken. Op de foto ziet u dat 
een eekhoorn of konijn(?) al hapjes van de hoed 
heeft genomen.

Nog even dit
Ondertussen zijn de werkzaamheden voor het 
aanplanten van nieuwe bomen en struiken 
gestart (zie foto). In de volgende Evergreen zul-
len we in deze rubriek ‘Natuur in de baan’ hier 
uitvoeriger op terug komen. 

Met de kerstgroeten, 
Bert ter Heijne en Otto Smithuis 

PS: Na het verschijnen van de vorige 
Evergreen zijn de daarin beschreven zeer 
zeldzame Indische ganzen niet meer 
gezien. Weer terug naar warme landen of… 
waren het hallucinaties van de schrijvers, 
zoals sommigen insinueren? Onmogelijk, 
stellen de schrijvers zelf, immers de 
vliegen zwammen waren toen nog nergens 
te bekennen.

Eekhoorntjesbrood naast green van hole 9

Vliegenzwammen langs hole1
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Nieuws van de 

Groep5700 wint Business Club competitie        
‘En de winnaar van de Business Club 2016 is geworden: Groep5700 
Marketing & Communicatie’, riep Claudia van Hout in de microfoon.

Een bijzondere ervaring. Maar hoe heeft het 
zover kunnen komen, vroeg ik me af. Het is ons 
eigenlijk gewoon overkomen. De baan was dit 
jaar door de verbouwing natuurlijk niet optimaal 
en met wat geluk hier en daar win je deze wed-
strijd. De slechtste scores worden weggestreept 
(volgens mij) en dat is maar goed ook. Ik heb 
Ben Manders meegenomen en we maken er, op 
de nieuwe baan, niks van die dag. Maar natuur-
lijk ben ik niet minder trots en ga ik dan maar 
gewoon genieten deze ‘bijzondere’ prestatie. 

Het was maar goed dat de oplettende Willem 
van de Ven me voor de laatste wedstrijd nog 
belde. Dat we bovenaan stonden en ons nog 
moesten inschrijven. Dat beschrijft voor mij ook 
wel een beetje de sfeer van de Business Club bij 
‘Overbrug’. Vrijdagochtend werken en tóch weer 
teveel ingepland voor deze week. Nog even vlug 
alles afmaken en dan (vaak) haasten om er op 
tijd te zijn. Inslaan schiet er weer bij in. Maar 
als je dan het terras op loopt en iedereen weer 
ziet, geeft dat een goed gevoel. Koffie staat 

klaar, stukje gebak erbij en even bij buurten. De 
week zit erop! 
Dit is voor mij zo ongeveer de enige wedstrijd 
die ik niet over wil slaan. De organisatie is prima. 
Een compliment aan Claudia, Willem en Hein 
en natuurlijk aan TIEN (mooi logo overigens). En 
de deelnemers willen er gewoon een gezellig 
moment van maken met elkaar. De wedstrijd 
wordt gespeeld en dan begint de vrijdagmid-
dagborrel. Het maakt niet uit met wie je hebt 
gespeeld of naast wie je zit en dat vind ik wel 
typerend voor de Business Club bij ‘Overbrug’. 
Het is vrijdagmiddag 18 november. Willem van 
de Ven heeft net de trofee gebracht. Het is 2 uur 
in de middag en ik kijk naar buiten en denk... Tja, 
dan ga ik maar weer aan het werk.
 
Beste teamgenoten, bedankt voor jullie goede 
spel. Beste Business Club leden, ik heb genoten 
van jullie en kijk alweer uit naar het volgend 
seizoen. Met zeker en vast een andere win-
naar. 

Tot gauw, 
Groep5700 Marketing & Communicatie, 

Marcel Zijp

Geslaagde en gezellige 
Sponsordag 2016            
De Sponsordag die aanvankelijk op woensdag 5 oktober zou worden 
gehouden, maar vanwege droeve omstandigheden werd verplaatst naar 26 
oktober, was zoals vanouds weer oergezellig en kende een goede opkomst.

De door het bestuur aangeboden en door de 
sponsorcommissie voor het eerst georgani-
seerde ‘verwendag’ voor de sponsors van onze 

club, was vanaf de ontvangst met koffie/thee 
en een overheerlijk stuk gebak tot en met de 
laatste slok een genoegen voor elke aanwezige. 
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De 18 holes Texas Scramble wedstrijd, die een 
aantal keren plezierig werd onderbroken voor 
een hapje en een drankje, kende een vlot ver-
loop onder erg gunstige weersomstandigheden. 
Terug in het clubhuis en na het bezoek aan de 
kleedruimtes werden de deelnemers tijdens 
het borreluurtje verrast door een aantal uit-
muntende borrelhapjes in vele variëteiten. Het 

aansluitende diner was een uitdaging voor het 
nieuwe management van ‘TIEN’ en daarvoor 
zijn ze met vlag en wimpel geslaagd. Het was 
een overheerlijk, verrassend, viergangendiner, 
begeleid door uitstekende wijnen. Tijdens het 
diner vond de prijsuitreiking van de wedstrijd 
plaats, die werd gewonnen door het team van 
ABN Amro, gevolgd door VB&T en van Hout 

Worldwide. Bovendien werd als herinnering aan 
deze dag aan alle deelnemers een teamfoto 
uitgereikt, gemaakt door Klaartje Majoor, die 
ook nog tijdens het diner een aantal sfeerfoto’s 
maakte. Nogmaals hartelijk dank Klaartje. 

Groep5700 Marketing & Communicatie, 
Marcel Zijp

Drukke slotdag Businesscompetitie 2016               
Vrijdag 14 oktober werd de laatste wedstrijd om de HGC Business Trophy gespeeld.

De verwachtingen waren hooggespannen, want 
zo laat in het jaar zouden de weersomstandig-
heden wel eens van dien aard kunnen zijn dat 
deelnemen niet altijd voor de hand ligt. Maar, 
zoals eigenlijk altijd, waren de omstandigheden 
prima en werd er gespeeld met 62 deelnemers, 
verdeeld over 31 teams. Een prachtig resultaat 
in een jaar waarin we, ondanks de beperkingen, 
toch al niet te klagen hebben over de deelne-
mers aantallen.

Een jaar ook waarin is gebleken dat de Business 
Club inmiddels stevig verankerd is binnen HGC 
‘Overbrug’ en ook voor het komende seizoen 

weer een aantal nieuwe gezichten kent. Wij zul-
len ons ervoor inspannen dat deze nieuwe leden 
zich comfortabel voelen op dit platform. Ook 
hebben veel leden het afgelopen jaar gehoor 
gegeven aan ons verzoek om de prijzentafel 
mede te vullen. Wij zijn hen hier zeer erkentelijk 
voor en hopen dat we er het volgend jaar ook 
weer op mogen rekenen. 

De HGC Business 
Trophy 2016 werd 
dit jaar gewonnen 
door het team van 
Groep5700, op de 
voet gevolgd door 
Wesselman en Rabo-
bank, die respectie-
velijk de tweede en 
derde plaats wisten 
te bereiken. Elders 
op deze pagina 
vindt u het verhaal 
van Marcel Zijp, die 
geheel op zijn eigen 
wijze verhaal doet 
over zijn bevindingen 
van het afgelopen 
seizoen. 

Tot slot ook hulde aan het team van TIEN, die 
ons de laatste wedstrijden voortreffelijk van 
alles hebben voorzien. De Sponsorcommissie 
wenst u allen een sfeervolle Kerst en een gloed-
vol, gezond en sportief 2017. 

Namens de Sponsor Commissie, 
Willem van de Ven

Vlekkeloos 
          geregeld!

Kromme Steenweg 3 • 5707 CA Helmond • Tel. 0492 509333
notaris@spoormakers.com • www.spoormakers.com

NOTARISKANTOOR SPOORMAKERS
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Er zit muziek in de club... 

Op jonge leeftijd maakte Steef kennis 
met het geluid van de accordeon 
Een accordeon is een muziekinstrument dat vanwege de manier van geluidvoortbrenging tot de aerofonen 
wordt gerekend. Op basis van de bespeling is het een toetsinstrument. Het instrument wordt accordeon 
genoemd vanwege de constructie van het mechaniek van de linkerhand.  

Door een matrix van stangen en knoppen wordt een drietal tonen 
tegelijk geproduceerd: een akkoord. Het accordeon werkt volgens 
hetzelfde principe als de mondharmonica. De lucht wordt echter hier 
aangevoerd door een balg. In de kast zitten de tongen die het geluid 
voortbrengen. Wanneer een toets of knop wordt ingedrukt stroomt de 
lucht langs een of meer tongen, waarbij deze gaan trillen en het geluid 
ontstaat. Het accordeon is niet wisseltonig, bij trekken en duwen wordt 
dezelfde toon geproduceerd. Er zijn accordeons in vele formaten. De 
grootte van het instrument wordt onder andere uitgedrukt in het aantal 
standaardbassen.

Op jonge leeftijd maakte Steef kennis met het geluid van de accor-
deon. Dat kwam uit de slaapkamer van zijn buurjongen, grenzend aan 
de zijne. Hij luisterde er graag naar en dacht: dat wil ik ook! Maar zijn 
ouders vonden het instrument te duur en les nemen al helemaal. Zo 
leerde Steef accordeon spelen van zijn vriend door te luisteren en dus 
letterlijk spelenderwijs. Na een tijdje kon hij een accordeon kopen van 
een schoolgenootje.

Na de lagere school merkte hij dat de accordeon niet echt populair was, 
maar muziek bleef toch zijn liefhebberij en hij stapte over naar piano, 
saxofoon en gitaar en speelde alles op het gehoor. Met een aantal vrien-
den vormden zij nog een band, maar helaas alleen op zolder.

Studeren
Daarna ging Steef studeren en de muziek moest plaats maken voor een 
carrière. Hij ging na zijn studie werken voor een groot internationaal 
bedrijf en werd exportmanager incluis Oost-Europa, met name Rusland.
Daar had hij 15 jaar geleden contact met een klant die over zijn balalaika 
vertelde. Toen Steef zei dat hij accordeon speelde, kon het niet meer 
stuk! De Russen houden van dit instrument en kort daarna diende zich 
een zanger aan, een bariton, en een prachtig ensemble was gevormd. 
Steef nam op verzoek zijn (inmiddels) mooie nieuwe accordeon mee 
als hij op zakenreis ging.

Douane
Op een keer werd hij door de douane gevraagd wat er toch in die grote 
zwarte koffer zat, maar toen hij zei: een accordeon, werd hij hartelijk 
onthaald. Hierna volgden vele feestavonden. Zijn accordeon staat nog 
steeds in Moskou. Aldus heeft hij zijn liefde voor dit instrument weer 
opgepakt. Hij bespeelt nu een kleine Hohner uit 1946, gekregen van 
een oude dame.
Bij gelegenheid schrijft hij teksten voor bijzondere momenten en zingt 
dan met de genodigden op bestaande muziek. Steef heeft altijd veel 
gereisd en dat doet hij nog steeds. Op het moment dat ik dit schrijf belt 
hij vanuit Schiphol, op weg naar Zuid-Amerika, of de foto voor dit artikel 
wel goed is aangekomen.
Steef golft sinds 1989. In de eerste plaats omdat het belangrijk was voor 
zijn klanten in Japan en Korea, maar zeker ook voor het plezier dat een 
overwinning meebrengt in bijvoorbeeld Heren II verband. 

Gré de Heer
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Wedstrijduitslagen
Business Club VI – 23 september
1 Ben Manders 

Marcel Zijp 
24 slagen

2 Mark Relou 
Arno Vervoord 

25 slagen

3 Ludo Franse 
Rene Smits 

26 slagen

Vrijwilligerswedstrijd – 28 sept�
1 Bert ter Heijne 

Willem van de Ven 
29 punten

2 Lidy Huelck 
Loek van Poppel 

27 punten

3 Claudia van Hout 
Willem van Zantvoort 

27 punten

Maandbeker Strokeplay VII – 1 okt�
1 Klaartje Majoor-Koolen 52 slagen

2 Leon van Zon 56 slagen

3 Christien Jacobs 58 7lagen

Openingswedstrijd  
nieuwe baan – 2 oktober
1 Sandy van Griensven 

Hans van de Wassenberg 
20 punten

2 Steef Deimann 
Willem van Zantvoort 

20 punten

3 Hennie van Houdt
Niels Slegers  

20 punten

Couples Cup V – 8 oktober
1 Hans van de Wassenberg

Walter van de Wassenberg
21 punten

2 Tony Schellekens
Rijn Schellekens

20 punten

3 Willem Schiffers 
Rob Toll

20 punten

Business Club VII – 14 oktober
1 Roger Bombeeck 

Frank van den Elsen
31 slagen

2 Rumo de Schutter  
Marc Snoeijen

32 slagen

3 Nathalie Drouen
Harm Drouen 

34 slagen

Maandbeker Stableford VII – 16 okt�
1 Leo van Veghel 33 punten

2 Mieke van den Heuvel 33 punten

3 Piet de Jager 32 punten

Seizoensluiting – 23 oktober
1 Wim van de Westerlo 37 punten

2 Huub Bozon 35 punten

3 Ben Manders 32 punten

Sponsorendag bestuur – 26 oktober
1 Lucien van der Aa  

Peter van den Heuvel
40 punten

2 Therris van de Westerlo
Wim van de Westerlo

38 punten

3 Els Boekhorst 
Hyk Berg 

38 punten

Winterwedstrijd – 1 november
1 Mieke van den Heuvel 38 punten

2 Marij Mallant 32 punten

3 Christien Jacobs 29 punten

Mosselwedstrijd – 6 november
1 Wim van de Westerlo 34 punten

2 Therris van de Westerlo 34 punten

3 Tonne Knaapen 33 punten

Wildwedstrijd – 13 november
1 Willy Giesbers 

2 Aljosa Studen 

3 Jacco Colen 

Golfsoos I – 4 december
1 Tonny Giesbers 18 punten

2 Joke Franken 18 punten

3 Walter van de Wassenberg 17 punten

Golfsoos II – 11 december
1 Angela Coolen 17 punten

2 Perry van Pareren 17 punten

3 Karin Asmussen 16 punten

De jeugd 

Sintwedstrijd
Op zaterdag 26 november was er voor de jeugd een 4-holes Sintwedstrijd 
georganiseerd. Een groot succes met ‘n bezoekje van Piet. Het meest 
spannende was natuurlijk het golfen in het donker. De holes waren 
verlicht met fakkels en lichtjes en er werd gespeeld met verlichte bal-
len. Eenmaal in het clubhuis was er ‘n leuk prijsje voor alle deelnemers, 
warme chocomelk en ’n worstenbroodje. 

Debby Toll
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De laatste Maandbekerwedstrijd 
van 16 oktober 2016
Het weer had er zin in. Een stralende dag met een voor de tijd van het jaar ongekend hoge temperatuur. 
Ik had er ook daarom zin in gekregen, zeker met zo’n flight: Netty van Poppel, Sanne Jansen, Udo Oidtman en 
ondergetekende. Udo had de dag ervoor voor het eerst de baan verkend, maar moest duidelijk nog wennen aan 
de nieuwe lay-out. De dames en ik hadden al een paar keer de nieuwe baan gespeeld.

Voor mij begon het meteen goed op de eerste 
hole. Met mijn tweede slag lag de bal al op de 
green. Dat beloofde wat en het was goed voor 
het zelfvertrouwen. Ondanks dat het putten 
mij regelmatig in de steek liet, kreeg ik met drie 
birdies nog 33 punten bij elkaar. We hadden 
heerlijk gegolfd en genoten van het weer en van 
elkaars gezelschap. En niet in de laatste plaats 
van de geweldige baan. Op het terras kreeg ik 

een seintje dat ik wel eens in de prijzen zou 
kunnen vallen, omdat de later binnengebrachte 
scores lager waren dan 33.

Maar het echte vuurwerk moest toen nog 
binnenkomen. De laatste flight die bestond 
uit onder andere Anneke Theunissen en Dries 
Swinkels, die voor het algemeen kampioen-
schap streden van de maandbeker. Maar ook 

zij bleven onder mijn score. Ik ben erg blij met 
mijn behaalde eerste plaats en dank hierbij de 
wedstrijdcommissie waarvan twee leden, Fred 
Boogaarts en Wim Martens, die bij de prijsuitrei-
king meedeelden dat zij het na een groot aantal 
jaren actieve dienst voor gezien houden.

Mijn felicitaties gaan natuurlijk naar de over-all 
winnaar en vriend, Dries Swinkels. 

Met vriendelijke golfgroeten, 
Leo van Veghel

Lady of the year!       
Wat een leuke afsluiting van de damesochtend 
zomercompetitie. Tot op de laatste wedstrijd bleef het 
spannend.

Josje Verleg stond lang bovenaan (top!), maar toch is het mij gelukt de trofee 
binnen te halen en dan besef je pas wat een geweldige prijs dit is! Bovendien 
een extra stimulans om dit het komende seizoen op onze geweldige baan weer 
te gaan proberen. Fijn, om met zo’n gezellige groep leuke wedstrijden te spelen.
Ook onze damescommissie: hartelijk dank voor jullie moeite en inzet! Nu genieten 
van en oefenen op onze superbaan en op naar een nieuwe uitdaging. 

Anneke Theunissen
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Maandbeker Strokeplay
In de donkere dagen voor Sinterklaas werd ik, liggend op de bank, gebeld door Gré de Heer. Eerste gedachte 
die door mijn hoofd ging of ik misschien iets fout had gedaan en de eerste pianoles had gemist na mij in een 
onbewaakt moment daarvoor te hebben aangemeld. Dat was gelukkig niet het geval maar zij vroeg of ik als 
winnaar van de Maandbeker Strokeplay 2016 hierover iets in het clubblad zou willen schrijven. Natuurlijk wilde 
ik graag aan dit verzoek voldoen.

Kenmerken Maandbeker Strokeplay
 ½ De competitie bestaat uit zeven wedstrij-

den, waarvan de vier beste resultaten gel-
den. De winnaar krijgt 25 punten, nummer 
2 krijgt er 24 en zo verder.

 ½ Het is Strokeplay, dus iedere slag telt 
zonder maximum. Mede om deze reden 
geldt er een maximum handicap voor de 
deelnemers.

 ½ Omdat alles uitgeholed moet worden, 
wordt er in principe gespeeld in flights met 
drie deelnemers. Op de finaledag worden 
de drie kandidaten met de grootste kans 
om de eindprijs te winnen in de laatste 
flight ingedeeld.

 ½ Er wordt op zaterdag gespeeld met start-
tijd vanaf 11.00 uur.

Finaledag
De situatie voor de laatste wedstrijd was dat ik 
in de laatste flight was ingedeeld met Aljosa 
Studen en Leon van Zon. Ik kon mijn positie 
alleen verbeteren door minimaal vijfde te wor-
den maar na drie holes was al duidelijk dat dat 
niet zou gebeuren en ik werd zeer teleurstel-
lend 22ste.
De beste kans op de eindprijs had Aljosa, die mij 
bij een plaats in de top-8 voorbij zou gaan. Hij 
speelde erg goed tot het begon te regenen en hij 
ook nog eens een strafslag moest nemen door-

dat zijn bal zijn paraplu raakte na eerste een 
boompje te hebben geraakt. Hij werd uiteinde-
lijk 13de en was geen bedreiging meer voor mij. 
Dat was anders met Leon. Hij moest de laatste 
wedstrijd winnen om mij voorbij te gaan en 
zou gelijk eindigen als hij tweede zou worden. 
Hij speelde vooral de laatste holes geweldig 
en toen we in het clubhuis kwamen, was voor 
mij duidelijk dat hij had gewonnen en had ik de 
golfset al in de auto gelegd. Samen met Aljosa 
een biertje besteld en op Leon gewacht, die in 
de wedstrijdleiding zat. Het bleek dat Klaartje 
Majoor nóg beter had gespeeld dan Leon en 
Leon met 91 slagen hetzelfde aantal slagen 
had gehaald als ik.
Reglement schrijft dan voor dat de huidige 
hole 9 net zo lang moet worden gespeeld tot er 
een winnaar is. Dus de tas maar weer uit auto 
gehaald om tegen de specialist op dit gebied 
te Matchplayen.
Hij heeft vorig jaar namelijk hetzelfde mee-
gemaakt tegen Wim van de Westerlo en dit 
jaar in de play-off tegen Pete Norman voor de 
zege in de Dodavo. Mijn afslag was prima en 
mijn bal kwam links tussen de twee bunkers 
terwijl Leon pech had dat zijn bal de hoge boom 
op de fairway raakte en op 150 meter van 
de pin bleef liggen. Zijn tweede slag was van 
ongekende schoonheid en belandde op drie 
meter van de pin. Mijn slag naar de green was 

erg matig en belandde links van de green op 
een heel kaal gebied dat maandenlang GUR 
was geweest, maar nu weer in het spel was 
gekomen. Normaal chip je een bal op 15 meter 
van de pin, maar door de kale positie besloot ik 
toch te putten. Had hierbij maar één gedachte 
namelijk dat de bal niet te kort mocht blijven. 
Tot mijn grote verbazing en tot verbijstering van 
Leon ging de bal in de hole voor birdie . Leon 
miste zijn put op het nippertje, waardoor ik toch 
winnaar werd van deze competitie en de bokaal 
in ontvangst mocht nemen van Christien.

Was deze laatste put alleen geluk?
Ik refereer graag aan de volgende uitspraak van 
een beroemde golfer, Gary Player, waar op zijn 
minst een kern van waarheid inzit: “The more I 
practice, the luckier I get!” – 
Persoonlijk vind ik deze wedstrijden altijd een 
hoogtepunt van het seizoen, omdat iedere slag 
telt, vanwege het prettige tijdstip en omdat er 
in flights met drie spelers wordt gespeeld. Het 
zou leuk zijn als er in 2017 wat meer deelne-
mers zouden meedoen aan deze Strokeplay 
wedstrijd op onze geweldige baan. 
In mijn speech heb ik natuurlijk Klaartje uit-
voerig bedankt en het bleef nog lang onrustig 
in Helmond. 

Frans Vinke

Een héél kleine stukje uit  
ons assortiment...

...voor de rest zult u even 
langs moeten komen in  
een van onze vestigingen!

Amsterdamseweg 454/456, 1181 BW Amstelveen (telefoon 020 - 441 67 77)
Aalsterweg 100, 5615 CJ Eindhoven (telefoon 040 - 212 26 22)
Machineweg 1/B, 1165 NB Halfweg (telefoon 023 - 538 71 78)
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Herenochtend 
Iedere donderdagochtend komt er een groep heren tezamen om een 
golfwedstrijd te gaan spelen. De ‘Herenochtend’ is een wedstrijd waaraan 
mannelijke clubleden van tenminste 21 jaar oud kunnen deelnemen. 
Iedere week zijn er prijzen voor de deelnemers met de hoogste Stableford 
score. Voor hen die tijdens het zomerseizoen aan tenminste 12 
wedstrijden deelnemen is er een competitie.

En ja, dit jaar was ik degene die de competitie 
won en daarom een stukje in de Evergreen 
mocht schrijven. De competitie was dit jaar 
een bijzondere: de baan onder reconstructie 
was telkens anders van samenstelling. Er waren 
opvallend vaak korte holes te spelen met win-
tergreens in plaats van de gebruikelijke zomer-
greens en alle bunkers waren buiten gebruik.

Voor aardig wat golfers was het toch een beetje 
behelpen, maar ik had het wel naar mijn zin. 
Voor mij waren die omstandigheden in mijn 
voordeel. Zo’n loodgieter ben ik niet, de prijs 
voor de longest is aan mij niet besteed.
De oude bunkers met een soort betonzand en 
een harde ondergrond waren een crime voor 
mij. Toen ze buiten gebruik werden gesteld 
werden de bunkerslagen plotseling pitches of 
direct chippen!

Daar kwam nog eens bij dat de baan het hele 
seizoen niet qualifying was. Dat hield in dat bij 
goede scores je handicap niet veranderde. Dat 
gold natuurlijk voor iedereen, maar voor mij 
persoonlijk was het in mijn voordeel. Ik hoorde 
telkens bij de besten, terwijl dat geen gevolgen 
had voor mijn handicap.

Een topjaar!
Blijft overigens dat ik voor mijn doen een topjaar 
had. Niet alleen bij de donderdagcompetitie, 
maar bijvoorbeeld ook bij de openingswedstrijd 
van onze vernieuwde baan speelde ik samen 
met Lieke Verstappen een prima wedstrijd.
Het veelal warme weer bezorgde mij telkens 
heerlijke golfdagen en de gewonnen wijn werd 
’s avonds thuis op mijn terras soldaat gemaakt.
Kortom, een bijzonder aangenaam golfseizoen 
dat resulteerde in de wisseltrofee op de foto.

Natuurlijk wil ik de commissie van de Heren-
ochtend nog nadrukkelijk bedanken voor hun 
tomeloze inzet. Zij hebben er voor ons allen 
weer een fijn golfseizoen van gemaakt. Voor het 
volgend jaar hierbij vast de aankondiging dat ik 
er weer helemaal voor zal gaan! 

Met golfgroeten, 
Toon Geerts.

Uitslag zomercompetitie 2016 
Herenochtend
Hierbij zijn de beste 12 netto scores 
Strokeplay van toepassing.

1 Toon Geerts 646

2 Frank de Wit 667

3 Hans Manders 694

Henk Jongen 694

5 Rijn Schellekens 701

Loek van Poppel 701

7 Herbert Beekmans 709

8 Piet Korenman 711

9 Jos van Zuidam 715

10 Harrie van de Rijdt 727

11 Dirk Jan Boer 737

12 Jan Meulendijks 744

13 Nol van de Kant 756

14 Frank Raijmakers 766

15 Peter van der Linden 777

Opmerking: de overige leden/deelnemers 
hebben minder dan 12 wedstrijden 
gespeeld.
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Vossenjacht
Half oktober, een koude ochtend die overgaat in een 
bijna warme zonnige dag. En dan gaan veel dames 
voor de eerste keer, sommigen al voor de tweede keer, 
die hele nieuwe grote golfbaan verkennen. We doen 
dat met het spelletje ‘Vossenjacht’. Er is een ‘vos’. 
Niemand weet wie, behalve de vos zelf natuurlijk en 
wie het dichtst bij de door de vos behaalde punten 
komt, is de winnaar en mag het vossenbeeld voor 
een jaar op een ereplaats in haar kamer zetten. Je 
begrijpt wel, dat wil iedereen natuurlijk wel; welk een 
triomf!

Nu is die baan, ook al is het onze eigen ‘Overbrug’, zo nieuw en zo vreemd, 
dat ik soms niet wist op welke hole ik stond. En dan die lange holes. Dat 
zijn we ook niet gewend. En wat denk je van die ‘eiland-green’, waar 
grote diepe grachten omheen liggen en waar de bal wel heel gemak-
kelijk in verdwijnt. 
En dan die enorme bunkers, zo geweldig breed maar wel met lekker zand, 
waar je dan toch redelijk uit kan slaan. En gelukkig zijn er zelfs twee 
harken per bunker. En in die bunkers hebben we dus ook wat afgeharkt.
Maar we hebben ook wat afgelopen! Want op mijn lelijke plastic armband, 
met stappenteller en nog veel meer onnodige wetenswaardigheden, 
staat wel duidelijk vermeld dat we met 18 holes bijna tien kilometers 
hebben afgesjouwd. Dat is nog eens de hond uitlaten zonder hond! 
Maar je kunt veel meters winnen als je gewoon rechttoe rechtaan slaat. 
En met alle onwennigheid grabbel je hier en daar wat schamele punten 
bij elkaar en voer je de povere slagen en punten na de wedstrijd in de 
computer in en wacht je bescheiden op wat er gaat gebeuren. En je 
gelooft het niet, met 23 hele punten, waar je toch niet triomfantelijk bij 
rond kijkt, ben ik de winnaar geworden, want de vos had er ook maar 23. 

Winterkalender dames 2016-2017
Wedstrijden 9 en 18 holes*) - start om 09.30 uur

In- en uitschrijven: digitaal tot dinsdagmorgen 08.00 uur

Datum Wedstrijd * Leiding

 1 november Start winterseizoen Diny, Annemarie

 8 november Bridge na golf Carla, Josje

15 november Janneke, Diny

22 november Josje, Annemarie

29 november Carla, Diny

 6 december Josje, Janneke

13 december Bridge na golf Carla, Annemarie

20 december Diny, Janneke

27 december Carla, Diny

 3 januari Janneke, Annemarie

10 januari Bridge na golf Carla, Diny

17 januari Josje, Janneke

24 januari Annemarie, Carla

31 januari Janneke, Josje

 7 februari Diny, Annemarie

14 februari Bridge na golf Carla, Josje

21 februari Janneke, Diny

28 februari Carnaval Geen wedstrijden

 7 maart Annemarie, Josje

14 maart Bridge na golf Carla, Diny

21 maart Afsluiting Winterseizoen Aanwezige commissieleden

28 maart Golf / Bridge Aanwezige commissieleden

 *) Als de baan qualifying is, zijn de wedstrijden dat ook
 Kerstvakantie (Zuid Nederland): 24-12-2016 t/m 8-01-2017
 Carnavalsweek Helmond: 25-02-2017 t/m 5-03-2017
 CB/17-10--2016

Zoals gebruikelijk reikt Henriëtte van Dongen deze vos weer uit. Zij heeft 
hem ooit in het leven geroepen en het is volgens haar de oudste HGC-trofee 
en die mag ik in ons huis hebben. We hebben geen kluis, dus we wagen 
het er maar op. En hopelijk breng ik hem volgend jaar ongeschonden mee 
terug naar de golfbaan, maar dan wel met ook mijn naam erop.

Wat heerlijk dat er op deze dag weer eens 30 dames van de partij waren. Zo 
jammer als de Damesochtend niet zo goed wordt bezocht. Want dan lopen 
we het risico dat er straks geen sprake meer is van een Damesochtend. We 
moeten er echt zuinig op zijn. Kom op dames, we zijn geen ruziënde, valse, 
chagrijnige, ouwe wijven. We zijn hartstikke aardig, ook voor elkaar. Kom 
maar kijken, kom maar beleven, kom maar proeven. Zet die vastgeroeste 
vooroordelen maar eens aan de kant! 

Kom op en vier die dinsdagmorgen! 

Frida de Jager
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Calciumsulfaat dekvloeren

Cementdekvloeren

Coating-, epoxyvloeren

Harde vloerbedekkingen; 
 Linoleum, p.v.c. etc.

Zachte vloerbedekkingen;
Naaldvilt, tapijt etc.

Binnen-, buitenzonwering

Mobiva B.V. h.o.d.n.

E-mail: info@totalprojectservice.nl
Doornhoek 3746 - 5465 TA Veghel - Tel.:0413-389060 - Fax: 0413-389061

Correspondentie adres: Postbus 592 - 5460 AN Veghel
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Oproep voor begeleidings-
commissie leden            
Zoals op de laatste ALV bekend is gemaakt zal er een 
begeleidingscommissie worden opgericht. De PR-commissie, die 
inmiddels druk werkzaam is om de nieuwe golfbaan te promoten en 
daarmee de doelstelling te bereiken het leden aantal te verhogen naar 
480 leden en om het jaarlijks verloop van 20 à 25 leden (door vergrijzing 
of anderszins) aan te vullen.

De PR-commissie heeft gemeend dat de recon-
structie van de golfbaan ons een prachtige 
mogelijkheid biedt om nieuwe leden te interes-
seren. Wel zijn wij van mening, dat de nieuwe 
baan, weliswaar een belangrijk maar slechts 
een deel is van het complete product wat 
de golfclub aan nieuwe leden moet kunnen 
aanbieden.

Aan de faciliteiten wordt al hard gewerkt, zoals 
voldoende lockers, een nieuwe aan de tijd 
beantwoordende website, een actief gebruik 
van Facebook en eventuele andere sociale 
media. Een uitgebreide info-map over de 
mogelijkheden en de geldende afspraken bin-
nen de club wordt binnenkort gepresenteerd. 
En uiteraard vindt er publiciteit plaats via kran-
ten en magazines.

Uit de informatie via de NGF is gebleken dat na 
een eerste jaar er landelijk veel nieuwe leden 
weer hun lidmaatschap opzeggen. Een van de 
redenen hiervan zou kunnen zijn dat de club 
voor hen niet zo gastvrij blijkt als men had 
verwacht. Hierover hebben wij weliswaar een 
klein onderzoek gedaan, maar de conclusie 
was dat integratie voor sommigen moeilijk 
blijft. Wij hebben gemeend om nieuwe leden 
en wellicht ook bestaande leden, uiteraard 
geheel vrijwillig, een contactpersoon toe te 
wijzen, die hen kan helpen om er snel bij te 
horen.

Wij zijn van mening dat we nieuwe leden als 
‘een van ons’ moeten behandelen, zodat ze 
zich zo snel mogelijk thuis voelen. Daarom: als 
een nieuw lid zich heeft aangemeld, zullen we 

hem of haar uitnodigen voor een eerste ken-
nismakingsgesprek, waarin al veel duidelijk 
kan worden gemaakt. Hierna kan een ‘buddy’ 
worden aangewezen, waarmee eens rondje 
gelopen kan worden of die ervoor zorgt dat 
ook anderen zich hiervoor beschikbaar stellen. 
Hen de werkwijze bij wedstrijden uitleggen en 
hen daarbij introduceren. Ook zal hij of zij al 
eventuele vragen kunnen beantwoorden. Het 
is ook fijn iemand bekends in het clubhuis of 
op het terras te ontmoeten.

Omdat er verschillende categorieën golfers 
zijn, zoals jongere golfers, sportieve golfers en 
golfers die alleen voor de gezelligheid spelen, 
zijn wij op zoek naar leden, die zich voor een 
van deze groepen wil inzetten om als contact-
persoon op te treden en om de nieuwe leden 
bij de gezelligheid te betrekken.

Wij hopen op een 
goede response! 

Aanmeldingen graag via onze secretaris, Karin 
Asmussen. 
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Aanpassing Caddiemasters-/
Marshallsysteem 2017            
Namens het bestuur opent Dieke Sengers de vergadering van de 
caddiemasters en geeft een uitvoerige toelichting op de zin en de 
doelstelling van deze bijeenkomst. Het bestuur van de Helmondse 
Golfclub ‘Overbrug’ wil de kwaliteit van het bestaande Caddiemaster-/
Marshallsysteem verder gaan opvoeren en de stappen ondernemen die 
hiervoor moeten worden gezet.

We zijn een financieel gezonde golfclub, we 
hebben een prachtige, volwaardige 9-holes 
golfbaan en daarbij hoort een prima werkend 
Caddiemaster-/Marshallsysteem. Zij zijn het 
eerste aanspreekpunt voor alle leden en hun 
eventuele gasten. De Helmondse Golfclub 
‘Overbrug’ wil graag uitgroeien naar een 
ledenbestand van ongeveer425 leden. Ook 
is de caddiemaster de gastvrouw/gastheer 

en de vertegenwoordiger van het bestuur en 
dat moet van uitstekende kwaliteit zijn. Het 
moet zodanig zijn dat een gast graag nog eens 
terugkomt en wellicht gaat denken over een 
lidmaatschap van onze golfclub.
Het nieuwe systeem is ook bedoeld om de 
verantwoordelijke, Harry van Eyck, verder te 
ontlasten en zodoende de werklast beter te 
verdelen. De opzet is om per 1 januari 2017 te 

gaan werken in vijf teams (één per werkdag) 
en deze teams dragen volgens een vaststaand 
stramien ook zorg voor de invulling van de 
zaterdag- en zondagdiensten. Dieke geeft aan 
dat goede argumenten altijd welkom zijn, dat 
een zinvolle discussie welkom is en het een 
proces is en dit vergt de nodige tijd en inspan-
ning.

Verder wordt er gekeken naar de mogelijkheid 
van een tweede AED, wordt de caddiemas-
terruimte aangepast, komt er een protocol 
voor calamiteiten en wordt het ontwikkelde 
marshallplan verder geoptimaliseerd. Als er 
in 2017 belangstelling is voor weer een NGF-
training, dan zal Harry van Eyck, samen met 
het bestuur, de organisatie hiervan verzorgen. 

Rijsbergen - de vroege zaterdagochtend

05:23 uur_ 

de eerste zonnestralen_ feloranje horizon_  

fris groene grasmat_ een biljartlaken. Straks:  

fanatieke golfers_ nog één uur te gaan. 

De geur van vers gemaaid gras_ hard  

gewerkt?_ de nachtploeg? Nee, DynaMow_ 

maairobot_ volledig onbemand. Ontwaakt  

zelf_ berekent maairoutes_ is vormvast_  

super strakke lijnen_ geen schade van draai-

en en keren.

07:30 uur_

de vroege ochtend_ uitgeslapen golffanaten_   

perfect getrimde golfbaan. Hole-in-one_  

alles is mogelijk. De natuur prikkelt_ geur en 

kleur_ de belofte van een perfecte golfdag. 

De vernieuwers van De Enk groen & golf  

stonden in 2013 aan de wieg van het  

DynaMow-systeem.

Wilt u meer weten over de Vernieuwers of 

over ons DynaMow-systeem?

T:  0317 - 72 70 00  [Gerard van der Werf]
www.deenkgroenengolf.nl

info@deenkgroenen golf.nl

De Enk groen & golf...  de Vernieuwers

GOLF ONDERHOUD | 2.O

Golfpark De Turfvaert  |  05:23 uur_
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Reanimatie/AED            
Op 2 december heeft er weer een cursus Reanimatie/AED plaatsgevonden 
in het clubhuis Tien. Deze cursus is jaarlijks en is bestemd voor 
zowel eerstejaars caddiemasters als voor al eerder gediplomeerde 
caddiemasters, want die moeten elk jaar opnieuw een aantekening op 
hun diploma verwerven.De cursus werd en wordt gegeven door Jesse 
Beenker en staat onder toezicht van de Hartstichting en de Nederlandse 
Reanimatieraad. De lesstof is gebaseerd op de richtlijnen van de 
Europese Reanimatieraad.

De Helmondse Golfclub ‘Overbrug’ beschikt 
al jaren over een AED en heeft inmiddels uit-
sluitend gecertificeerde caddiemasters en ook 
Bram en Noor zijn sinds kort gecertificeerd. De 
AED is van levensbelang, als zich een calami-
teit voordoet, waarbij dit moet worden ingezet. 
De caddiemasters moeten het AED-apparaat 
gaan bedienen en vragen naar eenduidige 
informatie, zoals: adressen, postcode, tele-
foonnummers en plaats in de golfbaan. Dit 
te verzamelen en vast te leggen op papier, op 
de borden bij de onderscheidene holes in de 
golfbaan en op de scorekaarten. 

Er moet ook onderscheid worden gemaakt 
tussen een levensbedreigende en een niet-
levensbedreigende situatie. wordt gevraagd 
hoe en waaraan men een beroerte kan her-

kennen en de daarbij passende handelingen, 
voordat deskundige hulp is gearriveerd na 
contact met 112.
Met al deze eenduidige informatie willen de 
caddiemasters bewerkstelligen, dat alle hulp-
verleners over dezelfde informatie en dezelfde 
instructie beschikken zodat zij bij een eventu-
ele calamiteit doeltreffend kunnen optreden. 
Er wordt voorgesteld om een extra AED aan te 
schaffen voor plaatsing in de caddiemaster-
buggy.

Tevens is het voor de Helmondse Golfclub 
‘Overbrug’ van groot belang dat de hulpverle-
ning bij calamiteiten voor nu én de komende 
jaren goed en eenduidig is georganiseerd. 

Arie de Vries.

De vijf gevormde teams gaan aan de slag 
met hun huiswerk, de taken worden ver-
deeld en afspraken worden gemaakt. De 
eerste resultaten zijn inmiddels behaald 
met de inroostering van de caddiemas-
terdiensten voor de wintertijd van het jaar 
2017. De aanwezigheid van de caddiemas-
ter wordt in de periode van de wintertijd 
08.30 uur tot 16.30 uur.

Het is de bedoeling dat de caddiemasters 
intensiever gaan controleren op het heb-
ben van speelrecht. Zorg dat uw bagtag 
goed zichtbaar aan uw golftas is bevestigd. 
Hebt u uw bagtag niet meer dan kunt u 
via administratie@hgc-overbrug.nl een 
nieuwe aanvragen. Omdat de caddiemas-
ters niet alle leden persoonlijk kennen, 
kan worden gevraagd naar uw lidmaat-
schapskaart.
De reden hiervan is dat het vermoeden 
bestaat dat niet-leden zich inschrijven en 
vervolgens gratis gaan golfen.

Tot slot verheugen de caddiemasters zich 
op een goede samenwerking met de leden 
en de gasten van onze golfclub en zij wen-
sen iedereen prettige feestdagen en een 
sportief 2017! 

Arie de Vries.

25

NUMMER 55 - DECEMBER 2016



Verslag van de Algemene Leden Vergadering 
van de Helmondse Golfclub ‘Overbrug’
Op maandag 28 november 2016 in het Golfclubhuis ‘tien’.  
Aanwezig volgens presentielijst: 64 personen. Bericht van verhindering: 22 personen

1 Opening�
  De voorzitter, de heer Mario Janssen, opent de vergadering.
  Hij heet iedereen van harte welkom, speciaal onze ereleden de heren 

Wim Martens, Bert Hendriks en Loek van Poppel.
  De voorzitter vraagt de aanwezigen 1 minuut stilte in acht te 

nemen ter nagedachtenis aan de heer Gerry Daelmans en mevrouw 
Bep Verstappen, weduwe van onze oud-voorzitter de heer Hans 
Verstappen.

  De voorzitter feliciteert de heer Michiel van den Berg met zijn 65-jarig 
huwelijk.

  De voorzitter brengt nogmaals zijn dank uit aan de commissie baan-
uitbreiding en alle andere leden die een bijdrage hebben geleverd aan 
tot stand komen van onze vernieuwde baan.

  De voorzitter heeft geconstateerd dat er enkele niet-stemgerechtigde 
leden aanwezig zijn. De vergadering maakt geen bezwaar.

  De voorzitter geeft het woord aan de heer Han van Moorsel van de 
NGF.

  Na een korte introductie overhandigt de heer Van Moorsel het 
A-certificaat van de NGF. De NGF heeft bij het toekennen van dit 
A-lidmaatschap beoordeeld op de baan, doorstroming en voorzienin-
gen, zoals het clubhuis. Na het in ontvangst nemen van het certificaat 
leest de voorzitter de begeleidende brief van de NGF voor aan de 
vergadering. Na het nemen van enkele foto’s en een woord van dank 
van de voorzitter neemt de vergadering afscheid van de heer Han van 
Moorsel.

  De vergadering gaat akkoord met de agenda en deze wordt vastge-
steld.

2 Mededelingen�
  Mededelingen.
 a)  Naar aanleiding van de vraag van de heer Loek van Poppel tijdens 

de Algemene Leden Vergadering van 11 april 20116 heeft het 
bestuur besloten jaarlijks een wedstrijd te organiseren voor onze 
HCP registratie leden. Deze wedstrijd zal door onze wedstrijdcom-
missie worden opgenomen in de wedstrijdkalender

 b)  Naar aanleiding van diverse vragen over de exploitatie van de 
horeca deelt de voorzitter mede dat rechtsvorm van De Kleine 
Overbrug een B.V. zal blijven. In 2017 zullen wij een beter inzicht 
krijgen in de financiële ontwikkeling. Wesselman Groep zal optre-
den als onafhankelijk adviseur. Tijdens de ALV van het voorjaar 
van 2017 zullen nadere financiële data worden voorgelegd. De 
voorzitter benadrukt dat de leden met vragen m.b.t. de horeca 
altijd terecht kunnen bij de hiervoor verantwoordelijke bestuurs-
leden mevrouw Dieke Sengers en de heer Willem van Zantvoort.

 c)  In het voorjaar van 2017 zal Ediat Intermediagroep in samen-
spraak met de PR-commissie en het bestuur een gratis brochure 
uitbrengen voor niet-leden. Oplage 1.000 stuks en deze zal ver-
spreid worden bij diverse praktijken en instanties en onder de 
bezoekers van onze golfbaan.

3� Ingekomen en uitgaande stukken�
 Geen bijzonderheden.

4�  Notulen Algemene Leden Vergadering 
11 april 2016 en 4 juli 2016�

  Alle aanwezigen zijn, zowel tekstueel als inhoudelijk, akkoord met de 
notulen van 11 april 2016 en de notulen van 4 juli 2016. De notulen 
worden goedgekeurd en ondertekend door de voorzitter en de secre-
taris.

5�  Financiële stukken�
 5.1  Contributieverhoging.
  Per 1 januari 2017 zullen de contributieprijzen worden verhoogd, te 

weten;
 - Lidmaatschap € 705,= per jaar
 - Jeugdlidmaatschap € 195,= per jaar
 - HCP registratielidmaatschap € 40,= per jaar
  
  De heer Wim Martens vraagt of de contributie van het T-lidmaatschap 

ook wordt verhoogd.
  De penningmeester acht dit niet noodzakelijk en dit zal blijven op het 

niveau van 2016.

 5.2 HGC Resultaten, prognose 2016 en budget 2017.
  De penningmeester presenteert de prognose van 2016 en het budget 

van 2017 (zie website – bestuursmededelingen) en licht deze toe. 
Het budget 2016 is niet behaald en de penningmeester geeft een 
toelichting op de belangrijkste afwijkingen zoals minder contributie-
inkomsten, minder BC/sponsorleden, minder greenfees, wijziging 
systeem entreegelden, afkoop oude uitbaters, opbrengst zandverkoop 
en kosten baanopening.

  Voor de begroting van 2017 is uitgegaan van 425 leden.
  De heer Hein Gruijters vraagt om een nadere toelichting van de kosten 

voor de businessclub.
  De penningmeester geeft aan dat dit kosten zijn voor de sponsordag, 

die als dank door de club wordt aangeboden.
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   Mw. Marianne de Kimpe vraagt waarom in de prognose 2017 de 
kosten voor de competitieteams gelijk is aan 2016 als er een team 
bij is gekomen. De penningmeester geeft aan dat de cijfers gereed 
waren, voordat het nieuwe competitieteam bekend was en in 2016 
is er ook een kampioensreceptie aangeboden aan de desbetreffende 
teams.

 5.3 HGC Balans prognose 2016 en budget 2017.
  De penningmeester geeft een toelichting op de cijfers. Het terugbe-

talen van de bankfinanciering zal per 31-1-2018 van start gaan.
  De penningmeester concludeert dat 2016 financieel een moeilijk jaar 

is geweest, maar we zijn wel “in controll”.

 5.4  De Kleine Overbrug BV Resultaten prognose 2016 en budget 
2017.

  De penningmeester geeft een toelichting op de cijfers.
  De penningmeester bedankt de vergadering voor het toegekende 

vertrouwen.
  Nadat is vastgesteld dat er geen vragen meer zijn m.b.t. de financiële 

stukken wordt de begroting voor 2017 vastgesteld.

6�  Aanpassing Huishoudelijk Reglement�
  In overleg met de sponsorcommissie heeft het bestuur gekozen om 

over te gaan naar één soort business-lidmaatschap met de mogelijk-
heid tot het gebruik van een zogenaamde wildcard.

  Tevens zijn de PR-commissie en de Horeca-commissie, met het 
bijbehorende takenpakket toegevoegd. (zie website – bestuursme-
dedelingen).

  De vergadering gaat akkoord met deze wijzigingen en het Huishoudelijk 
Reglement wordt hierbij vastgesteld.

7� Voortgang baanuitbreiding�
  De baancommissaris, de heer Wim van de Westerlo geeft een toelich-

ting op de cijfers, deze liggen ter inzage gereed voor de kascommissie.
  Momenteel is het gehele investeringsbedrag ca. 1,4 mln. De baan-

commissaris verwacht nog ca. € 25.000,= nodig te hebben. Er zullen 
op enkele plaatsen nog paden worden verhard met puin en een 
schuilhut worden geplaatst.

  Tevens vraagt de baancommissaris aan allen verantwoording te 
dragen m.b.t. het gebruik van de baan en hier zorgvuldig mee om te 
gaan.

  Momenteel is men druk doende om de baan beschikbaar te krijgen 
op de diverse daarvoor bestemde golfhorloges.

  Op de vraag van de heer Dries Swinkels of de te plaatsen schuil-
hut wordt voorzien van een bliksemafleider en een toilet, kan de 
baancommissaris bevestigen dat deze voorzieningen zullen worden 
getroffen.

  Naar aanleiding van de vraag van de heer Peter Heessels wat de status 
is van de eventueel te plaatsen lockers geeft de heer Wim van de 
Westerlo aan hier doende te zijn met de benodigde vergunning.

8� Voortgang Clubhuis TIEN�
  Mevrouw Dieke Sengers geeft een korte terugblik op 2016.
  Het is nog te vroeg voor een verbouwing of optimalisering van het 

clubhuis, hiertoe dienen de resultaten van 2017 te worden afgewacht.
  Een aantal maanden geleden is de horecacommissie in het leven 

geroepen.
  De natte horeca is momenteel redelijk op orde. De kleine kaart is aan-

gevuld met een twee- tot drietal daghappen, hier moet men denken 
aan een hap zoals die bij de Dodavo wordt geserveerd. Vooralsnog 
willen wij het hier bij laten en op een later tijdstip hier nog enkele 
mogelijkheden aan toevoegen.

  Mevrouw Dieke Sengers benadrukt, dat als men dit tijdig aangeeft, er 
veel mogelijk is met de horeca. Bij tijdige informatie kan de horeca 
ook een arrangement verzorgen.

  De heer Hein Gruijters vindt het vreemd dat de bestuursleden mw. 
Dieke Sengers en dhr. Willem van Zantvoort zitting hebben in de 
horeca-commissie. Hij acht het beter dat hier personen met meer 
horeca-ervaring in toetreden.

  De heer Wim Martens vraagt of groepsarrangementen nu al te reser-
veren zijn. Mw. Dieke Sengers geeft aan dat dit inderdaad het geval is. 
Medio april 2017 moeten spontane aanmeldingen ook mogelijk zijn.

  De heer Wim Martens wil graag weten hoe wij verzuimkosten van 
het personeel opvangen, winst en verlies van De Kleine Overbrug BV 
komen immers ten laste van de vereniging.

  Mw. Dieke Sengers geeft aan dat wij hiervoor verzekerd zijn.

9� Rondvraag�
 a)  Dhr. Peter Heessels vraagt wat de status is van de te plaatsen 

lockers.
   De voorzitter geeft aan dat de vereniging heden bericht heeft ont-

vangen van de notaris dat de percelen zijn ingemeten. De heer Wim 
van de Westerlo heeft maandag 6 december 2016 een afspraak 
met de gemeente i.v.m. het wijzigen van het bestemmingsplan. 
Pas na ontvangst van de vergunning kunnen wij tot realisatie van 
ca. 100 lockers overgaan.

 b)  Dhr. Chris Geugies wil graag weten of de caddiemasters verzekerd 
zijn als zij tijdens het in functie zijn, letsel oplopen.

    Mw. Karin Asmussen heeft dit niet helder op het netvlies maar acht 
dit wel te verwachten.

   Zij zal dit nader uitzoeken en terugkoppelen.

 c)  Mw. Marianne de Kimpe vraagt wanneer er iets wordt gedaan aan 
de belabberde toegang van het complex.

   De voorzitter geeft aan dat wij hier afhankelijk zijn van de ontwik-
kelaar van De Groene Loper en de gemeente Helmond. Zij zijn 
destijds overeengekomen dat de gemeente de toegangsweg pas 
hoeft op te waarderen als alle percelen aan De Groene Loper zijn 
verkocht.

 d)  Dhr. Leon van Zon vraagt zich af of het huidige kledingvoorschrift 
niet enigszins gedateerd is en zou een nette jeans wellicht accep-
tabel kunnen zijn.

27

NUMMER 55 - DECEMBER 2016



Schevelingen Tapperij 
anno 1882 
Nu onze geheel vernieuwde golfbaan grenst aan de Schevelingse 
Inloop wordt het tijd om eens te gaan spitten in het verleden van 
bovengenoemde Tapperij. Een van uw redactieleden heeft daar zijn 
geboortegrond, Helmondseweg B 88 a. Vanuit onze golfbaan gezien, 
grenzend aan de Schevelingse Inloop.

Volgens een Belastingkohier uit het jaar 1701 
was er toen al bebouwing, de aard is niet 
geheel duidelijk, vermoedelijk was het een 
tolhuisje.Uit overgave blijkt, dat in het jaar 
1850 het pand bestond uit vier woonhuisjes: 

 ½ huisnummer 54: Antonie Vollenberg, 
timmerman/huiskamertapperij, het 
vroegere tolhuisje;

 ½ huisnummer 55: Peter Luijben, wever ;
 ½ huisnummer 56: Thomas van Hout, 

wever;
 ½ huisnummer 57: Hendrik Croymans, 

dagloner.

In het jaar 1880 werd Café Schevelingen 
gebouwd door de aannemer Nicolaas van 
Griensven. Aanvankelijk waren er vier aan-
pandige huisjes en later waren het er drie.

In het jaar 1930 werden de vier huisjes 
bewoond door:

 ½ huisnummer B 89: Arnoldus van 
Asseldonk;

 ½ huisnummer B 90: Martinus de Leest, 
rijwielhandelaar - later gevestigd aan de 
Klokstraat;

 ½ huisnummer B 91: Johanna Dekkers, 
zonder beroep;

 ½ huisnummer B 92: Josephus Vos, 
Kerkmeester.

Volgens overlevering heeft ook nog de vader 
van voormalig minister Hans Gruijters daar 
gewoond. Hij was aanvankelijk Brieven-/tele-
grambesteller en had de bijnaam: ‘Harrie den 
Erwtsoep’! De laatste bewoonster was Siska 
van Griensven en zij woonde naast het Café 
Schevelingen.
In een later stadium werd het een Kunstenaar-
satelier, annex kunstgalerie, geleid door 

Mevrouw Nord en haar compaan. Diverse regi-
onale kunstenaars kwamen hier regelmatig 
bijeen, zoals Friso Wiegersma, Van der Vrande, 
Sicco van der Woude en onze Noud Jeurgens! 
Ook stond er nog een handweefgetouw waar-
op artistieke kleden werden geweven. Sicco 
van der Woude had daar ook nog een bedrijfje 
in het ontwerpen van patronen voor gordijn-
stoffen en zeil als vloerbedekking. Zijn dochter, 
Antje van der Woude, was de dessinatrice. Dit 
bedrijfje is vervolgens op 8 maart 1961 weer 
opgeheven, waarna de eigenaar met zijn gezin 
naar Amsterdam is verhuisd. Hiervoor was 
Sicco woonachtig op Laagveld 5 te Helmond.
In de laatste fase werd er onder andere aan 
naaktportrettering gedaan en werden er nogal 
wat ruige feesten gehouden, tot grote overlast 
van de buurtbewoners. Omdat het pand was 
geblindeerd, trok dit ook de aandacht van een 
groot aantal jonge mannen, dat vervolgens de 
toegang werd geweigerd. Dit leidde gaande-
weg tot steeds meer problemen en heeft uit-
eindelijk in de tweede helft van de jaren zestig 
van de vorige eeuw, op last van de Gemeente 
Aarle-Rixtel, geleid tot de sloop van dit atelier.
Na het slopen van het pand aan de noordzijde 
van de Tapperij, het huidige parkeerterrein, is 
door diverse uitbaters de huidige vorm bereikt. 
Tot de uitbaters behoorden onder andere de 
familie.Vos, Gerrie Daelmans en Isabelle de 
Carvalho.

De Schevelingse Inloop heeft dus een lange 
en roemrijke geschiedenis en bij velen is de 
geschiedenis totaal onbekend. Het enorme 
parkeerterrein heeft dus wel degelijk een 
prachtige voorgeschiedenis. 

Arie de Vries 
Bron: Heemkamer Aarle-Rixtel

   De voorzitter verzoekt dhr. Wim van 
de Westerlo dit samen met de WECO 
nader te bekijken.

 e)  Dhr. Dries Swinkels wil graag weten 
wat de rechten en de plichten zijn 
van de Domigo en de Greenhoppers.

   De voorzitter geeft aan dit door mid-
del van een nieuwsbrief te commu-
niceren naar alle leden.

 f)  Dhr. Mark Verkoelen vraagt of het 
mogelijk is om met eenvoudige mid-
delen het clubhuis te verfraaien.

   De voorzitter geeft aan dat er plan-
nen klaar liggen. De eerste prioriteit 
ligt bij het energiezuiniger maken 
van het clubhuis. Dat betekent dat 
in eerste instantie de vloeren en de 
wanden zullen worden aangepakt. 
Het bestuur hoopt dit op niet al te 
lange termijn te kunnen realiseren 
en acht het dan ook niet verstandig 
om hier momenteel geld in te stop-
pen.

 g)  Dhr. Jacques Prinssen wil graag 
weten wat de rechten en de plichten 
zijn van de caddiemasters.

   De voorzitter geeft aan dat het 
bestuur hier regelmatig opmer-
kingen over krijgt en het heeft de 
aandacht. Momenteel zijn we druk 
doende met de opwaardering van 
de kwaliteit van de caddiemasters. 
Het gastheerschap dient te worden 
verbeterd, maar dit is een proces dat 
enige tijd vergt.

11� Sluiting�
  De voorzitter bedankt alle aanwezigen 

voor hun inbreng en sluit de vergade-
ring om 21h15.

 Helmond, 7 december 2016 /KA
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‘Ik heb een café,  
ik ben ginne groenteboer’                     
Half Helmond kent de al dan niet aangedikte verhalen van en over 
Gerry Daelmans. Maar niet iedereen, die de verhalen doorvertelt, was 
er bij toen Gerry zijn verklaring gaf waarom hij geen schijfje citroen had 
voor in een glaasje tonic. Zoveel mensen passen er niet in Schevelingen.

Zo ook het verhaal dat een bezoekster van het 
terras, die ’s morgens een kopje koffie vroeg. 
Gerry pakte zijn portemonnee en haalde er 
een rijksdaalder uit (ja zo oud zijn de verhalen 
al) , overhandigde die aan de bezoekster met 
de woorden:”Och mevrouw, hier verderop bij 
de Hoefslag is de koffie wel klaar.” Of iets 
dergelijks, want ook hier waren niet al te veel 
toeschouwers bij om het te bevestigen.

Dat Gerry een kleurrijk en markant figuur was, 
is wel duidelijk. Vandaar ook dat we, na het 
korte stukje in de vorige evergreen bij zijn over-
lijden, even terugkomen op Gerry, de kastelein, 
de golfer, de echtgenoot, de vader, de vriend.
Over Gerry als kastelein gaan de meeste ver-
halen. Hij deed dat op zijn manier. Gooide wel 
eens een glas bier naar iemand, die vroeg of 
het niet sneller kon. Maar over het algemeen 

werkte hij hard voor zijn klanten, die naarmate 
de dag vorderde vaak luidruchtiger werden. 
Gerry ‘ouwehoerde’ gewoon lekker mee. Totdat 
hij het tijd vond om zijn lijf te rusten te leggen. 
Hij naar boven en Helma, zijn lieve vrouw, 
mocht de klus dan klaren. Vaak tot diep in 
de nacht.
Vanuit het café stak Gerry overdag wel eens 
het maïsveld over om clandestien een bal-
letje te slaan. Dat balletje slaan deed hij zo 
graag dat het clandestiene er vlug afging en 
hij speelgerechtigd lid van ‘Overbrug’ werd. Als 
hij geen 8 drivers in de eerste jaren kocht, weer 
verkocht en een nieuwe uitprobeerde, dan zijn 
het er misschien wel 10 geweest. “Nou weet ik 
het!!!” Was een vaak gehoorde uitspraak van 
hem. Maar een paar weken later oefende hij al 
weer met een driver van een ander merk, met 
een andere shaft, een andere kop.

Dagelijks bijna was Gerry op de golfbaan vin-
den. Niet altijd om te spelen. Vaak deed hij 
een bakje koffie met Gijs, Iris, Noor of wie er 
maar aanwezig was. Een gezellige kletser. Over 
Daantje, zijn dochter, kon hij lyrisch vertellen. 
En dan, net nadat Helma herstelde van een 
ernstige ziekte, krijgt hij te horen dat het met 
hem goed mis is. “iIk heb hooguit nog een jaar”, 
zei hij in juli. Het is nog geen half jaar meer 
geworden. Een periode waarin hij zwakker 
werd, veel afviel (en hij was al niet de dikste) . 
Een periode waarin een grote groep vrienden 
een golfdag organiseerde: ‘de Gerry Daelmans-
trofee’, waar hij zelf nog een uurtje bij aanwe-
zig was (zie foto). Maar ook een periode waarin 
zijn humor niet verdween. Bij zijn crematie 
werd daar nog melding van gemaakt. Hij beur-
de mensen op, die hem kwamen opzoeken. 
Tegen Dries zei hij bij het afscheid nemen: ‘We 
zien elkaar weer terug in een volgend leven.’ 

We hebben een vriend verloren, want vijanden 
kon hij volgens ons niet hebben. 
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Sponsoren
ABN AMRO BANK
Adriaans Bouwgroep bv
Bavaria N.V.
Eindhoven Golfstore
Helmond Invest
Van Hout Groep Worldwide
Huijbregts Groep B.V.
Neways International Technology
Obers Beheer B.V.
Rabobank Helmond
Total Projectservice
VB&T Projectmanagement
Wesselman Accountants & Belastingadviseurs
De Wit B.V.

Businessleden
Adriaan vd Heuvel Makelaars en Adviseurs
Architectburo Joosten
Arroyo BV
Bakx & Wagenaar bedrijfsartsen
Biemans Belastingadviseurs BV
Van den Broek Kantoorsystemen
Break Management BV
Burgtbouw
C.I.V. Packpartners International b.a.
DeurwaarderHelmond
DS4Vastgoed
Goorts & Coppens
Harotex Gordijnenatelier BV
Helmond Precisie
Van den Heuvel Helmond B.V.
HG Assurantien Brabant BV
Houtse Bazar
HZ Industrial BV
IBAS BV
Klessens & de Koning B.V.
Koffie Totaal BV
Le Corbeau part. BV
Meeus Assurantien B.V.
Groep 5700 B.V.
Mevi Fijnmechanische Industrie BV
Nico Berkers Kantoorefficiency BV
Prinssen Hair Design
Puur Bouwadvies
Rechtshuis Advocaten
Remat Chemie
Bouwbedrijf F. Rooijakkers BV
Sengers 
Stand-In
Talentscoutz
Vekah
De Vereenigde Effecten Compagnie

Noortje en Bram
De eerste drie maanden van hun samenwerking zitten erop! Noortje en 
Bram, jong en fris, een leuk span, alsof ze er altijd zijn geweest, met de 
voorsprong die Noortje had, omdat ze al langer meedraaide, was het voor 
Bram gemakkelijker om zich alle in en outs snel eigen te maken.

Met de opening van de nieuwe baan werden ze 
letterlijk en figuurlijk voor de leeuwen gegooid. 
Met een strak georganiseerd plan hebben ze 
280 gasten met drankjes en hapjes op hun 
wenken kunnen bedienen. Ook overdag tij-
dens de wedstrijd, met 185 spelers in de baan, 
werden de kraampjes bediend en aangevuld 
vanuit het clubhuis door enkele jeugdleden 
in hun zondagse pakjes, die ook tijdens het 
walking dinner de glazen en lege bordjes af 
en aan brachten. Het liep als een geoliede 
machine. Chapeau voor de geweldige organisa-
tie. Ook hulde aan Rooyakkers Party & Events, 
die goed personeel ingezet heeft en zorgde 
voor ‘n mooie ambiance met het opzetten 
en inrichten van de tent. De gezellige sfeer 
liep de gehele dag als een rode draad door de 
feestdag heen. En dat er een ballonnetje meer 
of minder in de champagnefles bleef steken 
mocht de pret niet drukken.

De nieuwe baan brengt absoluut meer leven 
in de brouwerij. Meer inschrijvingen met wed-
strijden en meer nieuwe gezichten van onder 
andere greenfee-ers die onze baan komen 
bezoeken. Dus ook meer omzet. Veel enthou-
siaste geluiden, waar Bram en Noor erg blij 
mee zijn. Dat het clubhuis ook op maandag 
open is, wordt als zeer positief ervaren. De 
keuken draait dan nog wel niet op volle toeren, 
maar naast de lunchkaart, kan er nu ook als 
warme hap een sateetje met brood of friet, een 
pasta Bolognese of een salade met scampi’s 
worden geserveerd. Op afspraak (in overleg 
met Walter) kan er zelfs een driegangen menu 
worden geserveerd.

Een snipperdagje opnemen, dit plannen 
Noortje en Bram goed in, want ze willen dat 
één van hen ten allen tijde op honk is. Wie er 
poetst, wie er naar de Sligro gaat of wie de 
keuken in duikt, het levert een schamper lachje 
van Bram op. Doet er niet toe... ze komen er 
samen prima uit...., maar dat Bram liever niet 
de ramen wast, is wel duidelijk. Om aan de bar 
wat meer affiniteit te krijgen met de spelers, 
willen ze zich in de toekomst ook wat meer 
gaan verdiepen in het golfspel. Al die inge-
wikkelde golftermen die over de toog vliegen, 
willen ze graag wat beter kunnen begrijpen. De 
gemoederen willen wel eens hoog oplopen als 
de golfers er zelf ook niet meer uitkomen. Maar 
het komt allemaal weer goed met Noortje als 
sussende bemiddelaarster. De nieuw naam 
van ons clubhuis TIEN begint steeds meer 
ingeburgerd te raken. Grappig ook om te horen 
hoe men elkaar zo nu en dan met een knipoog 
attendeert op de Tien Geboden. Kom op... niet 
zo hard schreeuwen en al helemaal niet voor 
je beurt bestellen is een vaak geslaakte kreet.
Het afrekenen loopt ‘almost’ perfect. Bijna 
iedereen stort op tijd bij. Dit vinden ze erg pret-
tig, want het is nooit fijn om iemand hierop te 
moeten attenderen.

Met de winter en de feestdagen in aantocht, 
breken er rustige tijden aan. Voor Bram en 
Noortje een goeie warming-up, om er daarna 
weer volop tegen aan te gaan.

Jullie doen het goed!  

De redactie
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Het winnende team

“Gelukkig is mijn vermogen 
in betere handen”

Met Private Banking bieden wij onze vermogende 

cliënten integrale financiële dienstverlening op maat. 

Doordat we ons richten op inkomens-, vermogens- 

en estate planning, is dit een bijzondere vorm van 

bankieren. Private Banking is er voor zowel particulieren 

als directeurgroot-aandeel houders en ondernemers. 

Meer weten? Maak eens een afspraak. Dan zorgen we 

er samen voor dat de bal de goede kant op rolt...

Private Banking Kerkstraat 33 5701 PL Helmond T (0492) 59 45 99 F (0492) 59 46 98

E privatebanking@helmond.rabobank.nl www.rabobank.nl/helmond

“Golfen is voor mij vooral genieten van het prachtige landschap, 

de rust en het wijntje erna... Wat mijn prestaties op ‘the green’ betreft: 

ik zal wel altijd een beginner blijven. Gelukkig is mijn 

vermogen bij de pro’s van Private Banking in betere handen.”
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